
KOMÁROM VÁROS POLGÁRMESTERI HIVATALA
2900. Komárom, Szabadság tér l.

1-144/2009.

JEGYZŐKÖNYV

Készült Komárom Város Képviselő -testülete 2009. július 14-én megtartott rendkívüli
ülésén.

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint
  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző,
  Dr. Szeidl Bernadett aljegyző, valamint
  a Polgármesteri Hivatal előterjesztések szerint illetékes munkatársai

Zatykó János polgármester köszönti a Képviselő -testület ülésén megjelenteket.
Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, jelen van 14 fő képviselő.
Javaslatot tesz a napirendre a meghívóban jelzettek szerint.

NAPIREND:

1., A komáromi déli elkerülő út kivitelezéséhez szükséges telekmegosztás
után kialakított területrészek biztosítása, Komárom Város Képvise lő-
testülete 2004. évi 12. számú (IV. 22.) önkormányzati rendelte módosítása
az Önkormányzat vagyonáról, a vagyonnal való rendelkezés és
vagyonkezelés szabályairól.
Előadó: Zatykó János polgármester

                     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

2., Rendelet-tervezet  a menetrend szerinti helyi autóbusz közlekedésről és
annak díjtételeiről szóló – többször módosított – 2004. évi 33. számú  (XII.
15.) önkormányzati rendelet módosításáról.
Előadó: Zatykó János polgármester

           Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

3/A., Komárom Hősök tere 1. sz. alatt felújítandó fűtési rendszerkorszerűsítésre
fedezet biztosítás 2009. évi költségvetés terhére.

3/B., Komárom Város Önkormányzata „Közbeszerzési Terve” módosítása.
Előadó: Zatykó János polgármester

                     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

4., Komáromi Alapy Gáspár Szakiskola Szakközépiskola érintés és villamos
védelmi rendszer felújítása, illetve kiépítése.
Előadó: Zatykó János polgármester

                     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
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5., Pályázat TDM szervezet létrehozására – 2. forduló.
Előadó: Zatykó János polgármester

6., A Pityóka fesztivál szervezésével kapcsolatos feladatok.
Előadó: Zatykó János polgármest er

7., Az Egészségügyi Alapellátási Szolgálat intézményvezetői álláshelyének
meghirdetése.
Előadó: Zatykó János polgármester

8., Tájékoztató az EGTC alapításával kapcsolatos előkészületek
eredményéről.
Előadó: Zatykó János polgármester

9, Magyarock Dalszínház kérelme a „Klapka” című musical bemutatójának
pénzügyi támogatásáról.
Előadó: Zatykó János polgármester

10., Az idegenforgalmi szempontból értékes programok megvalósulását
támogató pályázati kiírásra beérkezett pályázat elbírálása.
Előadó: Zatykó János polgármester

11., A komáromiak európai identitástudatának kialakulását, elmélyülését
ösztönző pályázat” elbírálása
Előadó: Zatykó János polgármester

12., Monostori Részönkormányzat 2009. évi Költségveté sben biztosított
pénzügyi keretéből pályázati támogatás.
Előadó: Zatykó János polgármester

13., Panel-program pályázatokhoz önrész biztosítása.
Előadó: Zatykó János polgármester

14., Komáromi Cserkészekért alapítvány támogatása (szóbeli előterjesztés!)
Előadó: Zatykó János polgármester

15., Waldorf módszerrel működő óvodai csoport indítása. (Önálló képviselői
indítvány!)
Előadó: Zatykó János polgármester

16., 2009. évi útberuházások állásáról tájékoztatás.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

17., Tájékoztatás a MFB „Sikeres Magyarországért” Önkormányzati
Infrastruktúrafejlesztési Hitelprogramról
Előadó: Hornig Rudolfné alpolgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!
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18., Önkormányzati bérlakás bérlőkijelölése közérdekű célra.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

19., Szóbeli tájékoztatás a Chatedra Oktatási Központ ingatlan hasznosítási
pályázat II. fordulójáról.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

- A Képviselő-testület a javasolt tárgysorozatot 14 igen szavazattal elfogadja.

1., Napirendi pont: A komáromi déli elkerülő út kivitelezéséhez szükséges
telekmegosztás után kialakított területrészek
biztosítása, Komárom Város Képvis elő-testülete 2004.
évi 12. számú (IV. 22.) önkormányzati rendelte
módosítása az Önkormányzat vagyonáról, a vagyonnal
való rendelkezés és vagyonkezelés szabályairól.

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Gurics Zoltán: A Zrínyi utca jelenlegi nyomvonalán a forgalom nem tartható fenn. A
073. hrsz-ú ingatlanon az előterjesztésben jelzett  szakasz és a város kikerülhető. A
nyomvonal két irányból zsákutcává válik. A dö gtér az 1. sz. főút felől lesz
megközelíthető. A városból kivezető út a 073. hrsz -ú, jelenleg dűlőútként funkcionáló
úton megközelíthető lesz. A jelenlegi 1. sz. út kicsatlakozásán, a 74 -es vasúti átkelőn
lehet kihajtani. Más nyomvonalon el lehet kerülni a  várost és át lehet jutni az elkerülő
út másik oldalára, de a jelenlegi nyomvonalon nem.

Zatykó János: A határozati javaslatról és a rendelet-tervezetről kéri a Képviselő-
testület döntését.
Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja.

141/2009. (VII. 14.) számú képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a Komárom Város
Önkormányzata tulajdonában lévő komáromi 1851 hrsz -ú ingatlanból a kisajátítási
terv szerinti 947m2, valamint az 1880 hrsz-ú ingatlanból 401m2 nagyságú területek
megosztása után térítésmentes átadása megtörténjen a Magyar Állam javára a
komáromi déli elkerülő út megvalósítása érdekében.
A Képviselő-testület a területek átadása feltételeként a 41/2006. (II.14.) számú
határozatában foglaltak szerint kíván eljárni. Az út kiépítésére vonatkozó határidőt
2010.06.30-al állapítja meg.
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Amennyiben a kivitelezés ezen határidőig nem valósul meg, a kérelmező a
térítésmentesen átadott földterületek értékét, 674.000, -Ft- ot köteles megfizetni.
A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a területek átadásáról szóló
megállapodás aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
     Szokolai Katalin vagyonkezelő

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a rendelet -tervezetről.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 14 igen szavazattal elfogadja.

Komárom Város Képviselő-testülete
2009. évi 20. számú (VII.15.) szá mú
önkormányzati rendelete

- az Önkormányzat vagyonáról, a vagyonnal
való rendelkezés és vagyonkezelés szabályairól
szóló 2004. évi 12. számú (IV.22) önkormányzati
rendelet módosításáról.

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)

2., Napirendi pont: Rendelet-tervezet  a menetrend szerinti helyi autóbusz
közlekedésről és annak díjtételeiről szóló – többször
módosított – 2004. évi 33. számú  (XII. 15.)
önkormányzati rendelet módosításáról.

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztés a helyi autóbusz-közlekedés 2009. augusztus 1 -jétől -
az ÁFA kulcs változása miatt - tervezett tarifa módosítására vonatkozik.
A Képviselő-testület részéről kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a rendelet -
tervezetről.

- A Képviselő-testület a 14 igen szavazattal a rendelet -tervezetet elfogadja.
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Komárom Város Képviselő-testülete
2009. évi. 21. számú (VII. 15.) önkormányzati
rendelete

- a menetrend szerinti helyi autóbusz
közlekedésről és annak díjtételeiről
szóló- többször  módosított – 2004.
évi 33. számú ( XII.15.) önkormányzati
rendelet módosításáról.

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)

3. Napirendi pont: A., Komárom Hősök tere 1. sz. alatt felújítandó fűtési
rendszer korszerűsítésre fedezet biztosítás 2009. évi
költségvetés terhére.

Zatykó János: A 2009. évi költségvetésben 14 M Ft áll rendelkezésre. Ez az összeg
nem tartalmazza a fűtés felújítását, mely hez 8,5 M Ft kell.

Győri István: Az eredetileg kiküldött anyag az A., részt nem tartalmazta, ezért kevés
idő volt áttekinteni. A 8,5 M Ft fűtéskorszerűsítésre soknak tűnik. A Saxum Kft.
árajánlatát valaki ellenőrizte úgy, hogy az a hely ben szokásos áraknak megfelel-e?
Van kontroll árajánlat?

Zatykó János: Az előterjesztés A., része valóban később került az anyagba.

Szalai Noel: A Saxum Kft. árajánlatát ellenőrizte, kirívó árakat nem talált.

Győri István: Nem felújításról, hanem a régi rendszer teljes elbontásáról és új
rendszer építéséről van szó. Még a régi rendszer lebontását is kalkulálni kell.

Zatykó János: Fontos lenne, hogy ezt az épületet egyszer rendbe tegyék, hiszen
nagyon sok kritikát kaptak az ÁNTSZ részéről.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

142/A/2009. (VII. 14.) számú képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Hősök tere 1. szám alatti önkormányzati tulajdonú,
többfunkciós épület fűtési rendszere felújítására bruttó 8.500.000. - Ft-ot
biztosít a 2009 évi Költségvetés általános tartaléka terhére.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Varga Zsolt osztályvezető
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B., Komárom Város Önkormányzata „Közbeszerzési
Terve” módosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester
  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A közbeszerzési terv aktualizál ására vonatkozik az előterjesztés.
Egyezség alakult ki arról, hogy az alábbi eljárásokat javasolják kivenni a
közbeszerzési tervből: nyilvánosság keretmegállapodása; műszaki ellenőrzés
keretmegállapodása; szőnyi kirendeltség felújítás II. ütem.
A határozat 2. pontja úgy szólna, hogy a nyilvánossággal kapcsolatos
tevékenységgel a Képviselő-testület Komárom Városi Televízió Nonprofit Kft -t bízza
meg.
A határozat 3. pontja szerint a KEOP pályázattal kapcsolatos műszaki ellenőrzési
feladatok ellátásával a Saxum Kft-t bízzák meg.
A határozat 4. pontjában szerepeltetik, hogy a Szőnyi Kirendeltség felújítása II.
üteme munkái kivitelezésével a Képviselő -testület a Saxum Kft-t bízza meg.
A határozati javaslat 5. pontjában szerepel, hogy a Dobó utcai 20 kV -os légvezeték
kiváltásának közbeszerzése a IV. negyedévben történik meg.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja.

142/B/2009. (VII. 14.) számú képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő -testülete jóváhagyja Komárom Város
Önkormányzata 2009. évi aktualizált közbeszerzési tervét a melléklet
szerint.

a., Komárom Város Önkormányzata a Kbt. 2/A § (1) bekezdés a) és b) pontjai
értelmében a Komárom Városi Televízió Nonprofit Szolgáltató Kft -t kívánja
megbízni a „Nyilvánosság” tevékenységgel – keret-megállapodás
formájában.

b., A Képviselő-testület a Kbt. 2/A § (1) bekezdés a) és b) pontjai értelmében a
FesztyÁrpád Általános Iskola és a Csillag Óvoda e nergetikai korszerűsítésével
kapcsolatos műszaki ellenőri feladatok ellátásával a Saxum Kft -t bízza meg.

c., A Képviselő-testület Kbt. 2/A § (1) bekezdés a) és b) pontjai értelmében a
Hősök tere 1. szám alatti önkormányzati tulajdonú, többfunkciós épület   (II.
ütem - ÁNTSZ, rendelők, vizesblokkok) felújítási munkálatainak elvégzésével,
illetve a munkálatokra megfelelő kivitelezők kiválasztásával  a Saxum Kft -t
bízza meg.
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d., A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a Dobó utca 20 KW -os
légvezeték kiváltását lehetővé tevő közbeszerzési eljárásra 2009. II. félévében
kerül sor.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Varga Zsolt osztályvezető

4. Napirendi pont: Komáromi Alapy Gáspár Szakiskola Szakközépiskola
érintés és villamos védelmi rendszer felújítása, illetve
kiépítése.

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Városfejlesztési és Építési Osztály ezen munkálatok elvégzését a
2009. évi Költségvetés tárgyalásakor kezdeményezte. A költ ségvetés végső
elfogadásakor ezen munkálatok a költségvetésből kiestek. A szakosztály úgy ítélte
meg, hogy az érintés- és villámvédelmet szükséges elvégezni ebben az évben. A
munkálatokhoz a szakosztály 7,5 M Ft -ot kér.

Győri István: Nem vitatja, hogy a tulajdonos feladata a tulajdonában lévő épületen a
felújítás elvégzése. Az előterjesztés mellékletéből az tűnik ki, hogy az üzemeltető
messze nem tett eleget a karbantartási és egyéb kötelezettségének, mely az épület
üzemeltetésével kapcsolatos.
Kimeríti a gondatlanság fogalmát, hogy egy egyéni védőeszköz meghatározása
2005. évi vagy egy munkavédelmi kockázat értékelése 2002. évi, hiszen az
intézménybe gyermekek járnak.
A tulajdonos feladata az épületben, azon  kívül és falaiban található hibák javítása. Az
üzemeltető feladata a napi használat során keletkező hibák elhárítása.
Megítélése szerint az érintésvédelmi mérések elvégeztetése szinté n a működtető, a
bérlő feladata, nem pedig az épület tulajdonosáé.
Minden villámvédelmi és egyéb feladatot el kell végezni, de jobban oda kell figyelni,
hogy a bérbe adott épületeknél a bérlők is a rájuk eső feladatokat időben, megfelelő
színvonalon elvégezzék. Kérése, hogy a vagyongazdálkodók szerezzenek érvényt a
bérlők ezzel kapcsolatos feladatainak.

Hornig Rudolfné: A költségvetés egyértelműen a villámvédelemre vonatkozik, az
érintésvédelmi méréseket az épületen belül végzik, tehát az is valamilyen mód on a
vezetékek használhatóságát produkálja. Az önkormányzat bonyolítja le a munkálatot,
legalább a három kivitelező árajánlatát kéri beemelni a szerződés mellé.

Szalai Noel: Több olyan szerződés van, melyet felül kell vizsgálni és meg kell
állapítani, hogy a tulajdonosnak és a kezelőnek milyen feladata van. Kettő olyan
szerződéssel találkozott, melyből ez nem derült ki. Egy dolgot, a biztonságot vette
figyelembe a villámvédelemmel kapcsolatban.
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Közintézmény esetén az érintésvédelemre még fokozottabban oda  kell figyelni.
Tavaly tartott egy bejárást és kért egy árajánlatot. Természetesen ezen kívül még 4 -5
árajánlatot bekérhetnek, remélhetőleg lesz benne olcsóbb.

Zatykó János: A szakosztálynak kötelessége, hogy legalább három ajánlatot
bekérjen.

Hamrák Zsófia: Javasolja, hogy a hivatal tekintse át, hogy milyen jegyzőkönyvek
vannak.

Hornig Rudolfné: A szabványossági és érintésvédelmi, villámvédelmi felülvizsgálat és
jegyzőkönyv az épülethez tartozik, a falban lévő vezetékek minősége mérését
tartalmazza. Az épületen belüli vezeték a tulajdonosé.

Győri István: Ha egy épületet bérbe vesznek, akkor átadják egy érvényes
érintésvédelmi jegyzőkönyvvel és mindaddig, amíg bérlő üzemelteti, a bérleti idő
lejáratig az érintésvédelmi vizsgálatokat el  kell végeztetni. Ha az érintésvédelem azt
mutatja ki, hogy gond van a falban lévő vezetékekkel, annak cseréje a tulajdonos
feladata. Az érintésvédelmi vizsgálatot a használónak kell elvégeztetni. A nyári
szünetben a munkát el kell végeztetni ahhoz, hogy balesetmentesen indulhasson az
iskolakezdés.

Zatykó János: A határozat azt tartalmazza, hogy a munkák elvégzéséhez a
költségvetésben 7,5 M Ft -ot biztosítanak a 2009. évi költségvetés általános tartalék
kerete terhére,- ez megfelelő. A hivatal szakosztálya feladata a megf elelő árajánlatok
bekérése és azok alapján a szükséges döntés meghozatala.
Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja.

143/2009. (VII. 14.) számú képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület az Alapy Gáspár Szakiskola és Szakközépiskola épülete
érintés- és villámvédelmi hiányosságai megszűntetéséhez – mint tulajdonos -
bruttó 7.5 millió forintot biztosít a 2009 évi Költségvetés általános tartalékkerete
terhére. A Képviselő- testület a vagyonkezelési szerződés felülvizsgál ata
szükségességére hívja fel a Polgármester Hivatal vagyongazdálkodási részlege
figyelmét.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Varga Zsolt osztályvezető
Nagy Gábor vagyonkezelő
Szokolai Katalin vagyonkezelő



9

5., Napirendi pont: Pályázat TDM szervezet létrehozására – 2. forduló.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellék elve van./

Zatykó János: A pályázat első fordulójában regisztrálták az önkormányzatot. A
második fordulóban bruttó 8,8 M Ft -os önrész biztosítása mellett a TDM szervezet
50 M Ft-ot nyerhet el. A határozati javaslat 1. és 2. pontja támogatható. A határoza ti
javaslat 2. pontja negyedik  alpontja átalakul úgy, hogy a  TDM szervezete a jelenleg
működő Tourinform Iroda átszervezésével alakul meg. A következő pont az alábbiak
szerint módosul: A TDMSZ-ben plusz 1 fő TDM menedzsert alkalmaz a
Polgármesteri Hivatal idegenforgalmi referense áthelyezésével.

Nagy Zoltán: A határozati javaslat 2. pontjában az IFA állami támogatással növelt
összege 25 %-áról van szó.

Zatykó János: Ez az összeg attól függ, hogy évente mennyit szednek be, de ez az a
nagyságrend, melyet az elmúlt években a hivatal biztosított a Tourinform Irodának.

Hornig Rudolfné: A projekt 8,8 M Ft önrésszel indulna. A kistérség részt vállal a
pályázatban? Az előterjesztésben szerepel, hogy három főt foglalkoztatnak és a
városban jelenleg is működik Tourinform Iroda, melynek működési költsége két fő
alkalmazottal 20 M Ft volt. A személyi juttatás 4,5 M Ft, plusz 1,5 M Ft, a dologi
kiadás 4,5 M Ft. Hogyan jön ki a 20 M Ft?  Ezen felül még adnak 11 M Ft -ot, plusz az
állami kiegészítést? A munkára ráhatása nem lesz a Képviselő -testületnek.

Zatykó János: A Tourinform Iroda 20 M Ft -ból működött. A város 11 M Ft -ot
biztosított, 9 M Ft volt az árbevétel. Ez a jövőben is biztosítható. Az
önkormányzatnak volt ráhatása az irodá ra, és mivel most a TDM-re pályáznak, ezen
túl is lesz ráhatása.
A jövőben idegenforgalmi támogatásra csak azok pály ázhatnak sikerrel, akik a TDM
szervezet tagjai.

Dr. Konczer Erik: A működési költségek közé nehezen sorolható be a jegyár bevétel .
Az erre fordított kiadás nem működési költség.  A költségvetés főösszege 20 M Ft,
melyből a működési költség 10,5 M Ft.
Sajnálja, hogy a többi település a kistérségen belül nem csatlakozott. Annak idején
Kisbér is nagyon szeretett volna csatlakozni, de remélhetőleg amikor majd látják,
hogy a pályázati pénzeket csak ezen a szervezeten keresztül lehet megnyerni, akkor
majd csatlakoznak.

Zatykó János: A kisbéri kistérség változatlanul nagyon szeretne csatlakozni és azt
ígérték, hogy sikeres pályázat esetén csatlakoznak a rendszerhez.

Hamrák Zsófia: Annak idején a TDM szervezet nem így indult, egy teljesen új
előterjesztés készült. Nem érti, hogy miért nem a régi céllal megy tovább a dolog és
miért maradtak magukra. Az egésznek különösebb értelmét nem látja.
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Más dolog, ha összefogással alakítanak meg valamit. Komáromnak egyébként is van
Tourinform Irodája és idegenforgalma. A vége az lesz, hogy majd pályáznak, arra
mindenki rácsatlakozik és költi Komárom pénzét. Az összefogásban lenne a lényeg.
Új munkatársat vesznek fel és pénzt áldoznak arra, ami egyébként is van. Ahhoz
képest, hogy tagja a bizottságnak, most egy teljesen új anyagot kapott.

Zatykó János: Új munkatárs felvételéről nincs szó. Azért a város pályázik, mert a
pályázat kiírója szerint így sokkal egyszerűbb és gyorsabb. A kistérségek
megerősítették csatlakozási szándékukat, hiszen ez plusz pontokat jelent a
pályázatnál.
Kéri, szavazzanak a határozati javaslatokról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 13 igen, 1 tartózkodás szavazattal
elfogadja.

144/2009. (VII. 14.) számú képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület a Helyi Turisztikai Desztináció Menedzsment
Szervezetek támogatása című pályázathoz (KDOP -2008-2.2.1./A) bruttó 8,8
millió forint önrészt biztosít a 2009. évi költségvetés pályázati önrész kerete
terhére.

2., A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy nyújtsa be a
pályázatot az alábbi feltételekkel:

  Komárom városa önállóan nyújtja be a pályázatot
  Az egyesület alapszabályában biztosítja a komáromi és a kisbéri

kistérség önkormányzatai számára, hogy azok a későbbiekben
csatlakozhassanak az egyesülethez

 A szervezet működéséhez az önkormányzat  a mindenkori állami
hozzájárulással megnövelt beszedett IFA 25% -át biztosítja tagdíj
formájában

 A TDM szervezete a jelenleg működő Tourinform Iroda átszervezésével
alakul meg.

 A TDMSZ-ben plusz 1 fő TDM menedzsert alkalmaz a Polgármesteri
Hivatal  idegenforgalmi referense áthelyezésével.

3., A Képviselő-testület elfogadja a melléklet szerinti  Középtávú
Együttműködési Megállapodást Komárom Város Ö nkormányzata és a
Komáromi TDMSZ között.

4., A Képviselő-testület elfogadja Komárom Város Önkormányzata
nyilatkozatait a kizárólagos TDM tagságról, valamint a helyi TDMSZ
pénzügyi támogatásáról

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Dr. Halász Károly osztályvezető
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6., Napirendi pont: A Pityóka fesztivál szervezésével kapcsolatos
feladatok.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A képviselői csoportok egyeztetése óta új helyzet állt elő. Bejelenti,
hogy az EU-s pályázaton nem nyertek. Az egyeztetésen javasolták, hogy a fesztivál
megrendezéséhez 3,5 M Ft -ot biztosítanak az Idegenforgalmi és Nemzetközi
Kapcsolatok Bizottsága 2009. évi költségvetési kerete terhére. A fesztivál program ját
és költségvetési tervezetét a szak osztály az augusztusi rendkívüli ülésre terjessze
be.
Az előző évi rendezvény költségvetése rendelkezésre áll. A szakosztály úgy ítéli
meg, hogy az elmúlt évi költségvetés mellett a testvérvárosi találkozó költsége nem
fér bele ebbe az összegbe. Ezért javasolja, hogy a már pontosított, kidolgozott
programtervezetet, költségvetés tervezetet az augusztusi ülésre terjesszék elő.

Hornig Rudolfné: Augusztusi időpont nem késő a delegációk meghívásához?

Zatykó János: A szakosztály azt kéri, hogy a pályázathoz biztosított 1,4 M Ft önrészt
a testvérvárosi találkozóra biztosítsák.
Javasolja, hogy a 3,5 M Ft -ot a bizottság költségvetése terhé re, valamint a pályázatra
elkülönített 1,4 M Ft-ot biztosítsák. Így már lehet értesíteni a testvérvárosokat, hogy 4
fős küldöttséget fogadnak.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 13 igen, 1 tartózkodás szavazattal
elfogadja.

145/2009. (VII. 14.) számú képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület az 5. Pityóka fesztivál megrendezéséhez 3,5 millió
forintot biztosít az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottság
2009. évi költségvetési kerete terhére, továbbá engedélyezi a
„Testvérvárosi találkozók” EU-s pályázatra elkülönített 1,4 M Ft önrész
felhasználását a fent említett pályázat sikertelenségéből adódóan.

2., Felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a Képviselő -testület augusztusi
rendkívüli ülésére az 5. Pityóka fesztivál program - és költségtervezetét
nyújtsa be.

3., A Képviselő-testület megbízza a Polgármesteri Hivatalt 4 fős testv érvárosi
delegációk meghívása előkészítésével.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Dr. Halász Károly osztályvezető
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7., Napirendi pont: Az Egészségügyi Alapellátási Szo lgálat
intézményvezetői álláshelyének meghirdetése.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az egyeztetésen javasolták, hogy a Képviselő -testület az
Egészségügyi Alapellátás vezetőjének 2010. jún ius 30-ig Dr. Szekeres Györgyöt
bízzák meg. Dr. Szekeres György a megbízást elfogadja.
Ez a megoldás nem egészen törvényes, ezért mindenképpen pályáztatni kell.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó:  Valóban a pályázat lenne a törvényes, de ennek sok
értelmét egyik fél sem látja. Dr. Szekeres György személyében meg tudnak egyezni,
egy évre való megbízása célszerű. Az hidalja át a problémát, ha  az álláshelyet
megpályáztatják. A pályázatot kötelező elbírálni, ezután pedig körülményes lenne
kinevezni Dr. Szekeres Györgyöt, valamint a pályázóval szemben sem járnának el
korrekten.
Ha még is Dr. Szekeres György egy évre történő megbízását támogatják, akkor
rendelkezni kell az intézményvezető béréről is. Erről is testületi döntést kell hozni.

Győri István: Az egyeztetésen a személlyel kapcsolatban egyetértés alakult ki,
természetesen ennek akkor van értelme, ha törvényes keretek között lehet
megoldani, hiszen sem a testületnek, sem Szekeres  úrnak nem célja, hogy a döntés
után törvényességi óvással megszüntessék megbízá sát.
Olyan megoldást kellene találni, mely a végcélt eléri és törvényes is. Ha kötelező
kiírni a pályázatot, akkor azt meg kell tenni. A régebbi előterjesztés változatban a
határozati javaslat 1. pontjában javasolja szerepeltetni, hogy Dr. Szekeres Györgyöt
a pályázat eredményes elbírálásáig bízzák meg a feladattal. Az egyik megoldás,
hogy Dr. Szekeres György pályázik és ez alapján kerül kinevezésre, vagy ha nem
lesz eredményes elbírálású a pályázat, akkor az eredményes elbírálásig jogszerűen
tölti be a munkakört.

Zatykó János: A határozati javaslata: A Képviselő -testület a pályázat eredményes
elbírálásáig helyettesként megbízza Dr. Szekeres Györgyöt az intézmény
vezetésével a közalkalmazotti illetménye változatlanul hagyása mellett, a kjt. szerint
adható legmagasabb illetménypótlékkal, az előző intézményvezető
illetménykiegészítése 50 %-ával emelt összegben.
Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja.
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146/2009. (VII. 14.) számú képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Képviselő -testülete tudomásul veszi, hogy dr. Tomisa
Béla, az Egészségügyi Alapellátási Szolgálat vezetőjének jogviszonya
2009.06.30. napjával közös megegyezéssel megszűnt.

2., Komárom Város Képviselő-testülete a melléklet szerint pályázatot hirdet az
Egészségügyi Alapellátási Szolgálat vezetői álláshelyére.

3., A Képviselő- testület a pályázat eredményes elbírálásáig az Alapellátási
Szolgálat Szervezeti és Működési Szabályzata szerinti  helyette sként
megbízza dr. Szekeres Györgyöt az intézmény vezetésével,
közalkalmazotti illetménye változatlan hagyása mellett és azt kiegészítve a
Kjt  szerint adható legmagasabb vezetői pótlékkal, valamint  az előző
intézményvezető illetmény kiegészítése 50 % -ának megfelelő összeggel.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szeidl Bernadett aljegyző
Dr. Halász Károly osztályvezető

8., Napirendi pont: Tájékoztató az EGTC alapításával kapcsolatos
előkészületek eredményéről.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A határozati javaslat szerint a testület megerősíti, hogy alapító tagként
kíván részt venni a Pons Danubii Korlátolt Felelősségű Euró pai Területi
Együttműködési Csoportosulásban. 2010. évi Költségvetésében betervezi az EGTC
szervezet tagdíját, melynek összege 0,5 €/lakos, maximum 3 millió Ft/év. A
Polgármesteri Hivatal folytasson további tárgyalásokat az alapító szerződés és
az alapszabály vonatkozásában.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 13 igen, 1 nem szavazattal elfogadja.

147/2009. (VII. 14.) számú képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Önkormányzata alapító tagként k íván részt venni a Pons
Danubii Korlátolt Felelősségű Európai Területi Együttműködési
Csoportosulásban.

2., Komárom város Önkormányzata a 2010. évi Költségvetésében betervezi az
EGTC szervezet tagdíját, melynek összege 0,5 €/lakos, maximum 3 millió
Ft/év.
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3., A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy folytasson
további tárgyalásokat az alapító szerződés és az alapszabály
vonatkozásában és ezeket a dokumentumokat 2009. őszén terjessze a
Képviselő- testület elé.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Dr. Halász Károly osztályvezető

9. Napirendi pont: Magyarock Dalszínház kérelme a „Klapka” című
musical bemutatójának pénzügyi támoga tásáról.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Magyarock Dalszínház kérelmére a tervezett bemutató
lebonyolításához a költségvetés általános tarta léka terhére 2 M Ft-ot biztosít a
Képviselő-testület a javaslat szerint.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 13 igen, 1 tartózkodás szavazattal
elfogadja.

148/2009. (VII. 14.) számú képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület Komárom város Önkormányzata 2009. évi költségvetése
általános tartaléka terhére  2 M Ft -ot biztosít a Magyarock Dalszínház „Klapka”
című musicalének megvalósításához, és a tervezett bemutatók
lebonyolításához.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Rédli Margit referens

10., Napirendi pont: Az idegenforgalmi szempontból értékes programok
megvalósulását támogató pályázati kiírásra beérkezett
pályázat elbírálása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Magyarock Dalszínháza az Idegenforgalmi Bizottsághoz nyújtott be
kérelmet.
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Széles Viktória: Komárom Város Önkormányzata pályázatot hirdet ett helyi,
idegenforgalmi szempontból értékes programok megvalósítására. Az egyesület a
„Klapka” című rockmusical bemutatójának előkészületeihez 1.000.000 forint
támogatási igényt nyújtott be, melyből a működési költségeket (dologi kiadások –
bérleti díjak, anyagköltségek, nyomdai és reklámköltségek, egyéb szolgáltatási
költségek) finanszírozza.

Dr. Molnár Attila: A város kulturális életének egyik mérföldköve lesz ez a bemutató.
Ebből az összegből megrendezhető a bemutató?

Vizeli Csaba – Magyarock Dalszínháza: Köszöni a Képviselő -testület támogatását.
Igyekeznek mindent megtenni, de költségvetésük szűkre szabott. A legkomolyabb
probléma, hogy filmforgatás miatt ki kellett jönniük az erődből, ezért eleve be nem
tervezett költségek merültek fel, pl. nézőtér bérlése. A Monostori Erőd az erődben
található nézőteret biztosítja.

Zatykó János: A határozati javaslat szerint a Képviselő -testület a Magyarock
Dalszínháza 2009. évi kiemelt jelentőségű városi rendezvényei támogatására az
Idegenforgalmi és Nemzetközi K apcsolatok Bizottsága 2009. évi költségvetési
kerete terhére 1 M/Ft-ot biztosít.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 13 igen szavazattal elfogadja.

149/2009. (VII. 14.) számú képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Magyarock Dalszínház 2009. évi kiemelt jelentőségű
városi rendezvényei támogatására  az Idegenforgalmi és Nemzetközi
Kapcsolatok Bizottság 2009. évi költségvetési kerete terhére 1 M/Ft -ot
biztosít.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Dr. Halász Károly osztályvezető

11., Napirendi pont: A komáromiak európai identitástudatának kialakulását,
elmélyülését ösztönző pályázat” elbírálása

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A pályázatot az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága
hirdette meg. Egyetlen pályázó volt , a Garabonciás Folklór Egyesület. Az egyesület
utazási költség támogatásához kért 600 E Ft -ot. A testület részéről kérdés,
észrevétel nincs, kéri szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja.
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150/2009. (VII. 14.) számú képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottság
javaslatára a  Garabonciás Folklór Egyesületet 600 E/Ft -al támogatja a
Bizottság 2009. évi költségvetési kerete terhére.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Dr. Halász Károly osztályvezető

12., Napirendi pont: Monostori Részönkormányzat 2009. évi
Költségvetésben biztosított pénzügyi keretéből
pályázati támogatás.
Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Felkéri a Monostori Részönkormányzat Elnökét, hogy a napirendet
ismertesse.

Czita János: A Koppánymonostori Részönkormányzat július 9 -én tartotta rendkívüli
ülését. Tárgyalták a városrész fejlesztési pályázat második fordulóját. Döntése
alapján a Monostori Sportegyesületet 600 E Ft -tal támogatták. Összeférhetetlenség
miatt második fordulóban tudták bírálni a pályázatot. A Kerecsen Ifjúsági Egyesület a
napközis tábor szervezéséhez kért támogatást. A napközis tábor szervezésé t nem
támogatták. Július 29-én az egyesület egyedi kérelmet nyújtott be a
részönkormányzathoz, mely arról szólt, hogy trambulint szeretnének vásárolni.
Kérték a részönkormányzatot, hogy 95 E  Ft-tal támogassa a beszerzést. Az
egyesület vállalta, hogy a városrész rendezvényein a trambulint  üzemelteti. A
részönkormányzat az egyedi kérelmet támogatta. Kérik, hogy a Képviselő -testület a
részönkormányzat döntését támogassa, a trambulin beszerzéséhe z járuljon hozzá a
részönkormányzat 2009. évi költségvetésében biztosított kerete terhére.

Zatykó János: Ismerteti a határozati javaslatot: A Képviselő -testület a Kerecsen
Ifjúsági Egyesület kérelmére a Monostori Részönkormányzat kerete terhére 95 E Ft
támogatást biztosít. Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja.

151/2009. (VII. 14.) számú képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület  tudomásul veszi, hogy a Koppánymo nostori
Részönkormányzat a 2009. évi Költségvetésben biztosított kerete terhére 600
E Ft pályázati támogatást nyújt a Monostori Sportegyesület részére.

2., A Képviselő-testület  a Koppánymonostori Részönkormányzat javaslatára
és a 2009. évi Költségvetésben biztosított kerete terhére 95 E Ft támogatást
biztosít a Kerecsen Egyesület részére trambulin vásárlására.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Császár Irén osztályvezető
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13., Napirendi pont: Panel-program pályázatokhoz önrész biztosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az elmúlt évben a Klapka György Lakássz övetkezet nagyon sok
lépcsőház felújítására nyújtott be pályázatot a panel -program keretében. A
pályázatok egy részét elbírálták, a munkák folyamatban vannak. Június hónapban
sor került egy újabb bírálatra, mely alapján minden egyes pályázat sikeres és
eredményes lett. A pályázatokkal kapcsolatban minél előbb sort kell keríteni a
közbeszerzési eljárásra. A közbeszerzés feltétele, hogy a Képviselő -testületnek
biztosítania kell a szükséges összeg egyharmad részét.
Határozati javaslata: a költségvetésből hiányzó 260 M/Ft pénzügyi  fedezetet a 2009.
évi Költségvetés plusz bevételei terhére biztosítja.

Hornig Rudolf: Tudomása szerint ebben az évben 200 M Ft -ot különítettek el a
költségvetésben. Összesen 499 M Ft -ról döntöttek, most a maradékról kell dönteni.

Zatykó János: 260 M Ft-ot kell biztosítani.

Varga Zsolt: A Klapka György Lakásszövetkezetnek van egy pályázata , mely nem
lett nyertes, a Mártírok u. 4-6., mely az előzetes költségbecslésekben 30 M Ft -tal
szerepelt.

Zatykó János: A hivatal kimutatása alapján 260 M Ft hiányzik.
Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról, 260 M Ft figyelembe vételével.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 13 igen, 1 tartózkodás szavazattal
elfogadja.

152/2009. (VII. 14.) számú képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő -testülete a 2009. évi Költségvetésben „Az
iparosított technológiával épült lakóépületek en ergia megtakarítást
eredményező korszerűsítésének, felújításának támogatása” című
pályázatra a „Felhalmozási célú céltartalékok” kerete között pályázati
önrészként  200 M/Ft biztosított. Tekintettel arra, hogy Komárom város
Önkormányzata – egy kivételével – valamennyi pályázata nyertes, -
figyelemmel a 170/2008. (VII. 24.) számú határozatában foglalt döntésre is –
erre a célra további 260 M/Ft pénzügyi  fedezetet a 2009. évi
Költségvetés plusz bevételei terhére önkormányzati önrészként rendelkezésre
bocsát.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Varga Zsolt osztályvezető
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14., Napirendi pont: Komáromi Cserkészekért alapítvány támogatása

Előadó: Zatykó János polgármester

/Szóbeli előterjesztés./

Zatykó János: Fogadónapján megkereste a Komáromi Cserkészek ért Alapítvány
vezetője. Az alapítvány képviselője kirándulás támogatására kért 50 E Ft -ot. Az
egyesület elnöke úgy nyilatkozott, hogy az egyesületnek van megfelelő szervezete. A
benyújtott kérelemben alapítványt jelölnek meg. Alapítványt a polgármesteri k eretből
a Képviselő-testület hozzájárulásával támogathat.
Kéri, a Képviselő-testület döntését.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja.

153/2009. (VII. 14.) számú képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a „Komáromi Cserkészekért” Alapítványt a 2009. évi
polgármesteri keret terhére – Polgármester úr  javaslatára - 50 E/Ft-tal
támogatja.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Császár Irén osztályvezető

15., Napirendi pont: Waldorf módszerrel működő óvodai csoport indítása.
(Önálló képviselői indítvány!)

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztéssel kapcsolatban az Oktatási Minisztérium
állásfoglalását kérte. Az állásfoglalást címzetes főjegyző úrnak és a szakosztály
munkatársának bemutatta.

Thoma Béla: A határozati javaslatokat elolvasva a kérés nem teljesíthető. Az
érintetteket tájékoztatták arról, hogy a közoktatási törvény szerint az intézmény
alapító okirata módosításával járó átszervezés március utolsó munkanapjáig
lehetséges. Mivel az a határidő elmúlt, így nem megoldható, hogy a Képviselő -
testület döntsön arról, hogy a Waldorf csoportot létrehozza, vagy sem. A Waldorf
óvoda két módon hozható létre. Lehetőség van arra, hogy a MOL tagóvodában, a
Színes Óvoda részeként működne egy Waldorf csoport. A Waldorf csoport így a
Színes Óvoda része, vezetője a Színes Óvoda vezetője. A Színes Óvoda
vezetőjének kellene pályázatot kiírnia az állás helyre. A pályázat lebonyolítása
minimum három hónap. Ahhoz, hogy az intézményben a program működni tudjon, az
Országos Óvodai Szakértő Bizottság által és az óvoda nevelőtestülete, majd a
Képviselő-testület által elfogadott pedagógiai programmal kell rende lkezniük.
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A pedagógiai programot az intézményvezető adja ki és úgy kell elfogadtatni. Erre is
nagyon kevés az idő. „Öszvér” megoldás lenne, hogy önkormányzati fenntartásban
elindítanak egy csoportot, majd – miután ennek a csoportnak a működése
költségesebb - a szülők anyagi hozzájárulását is igénybe veszik. Ezeket az anyagi
hozzájárulásokat egy más civil szervezet kezelné. Kérdésként felmerül, ki a
fenntartója az óvodai csoportnak? Az önkormányzat, aki létrehozza és most dönt
arról, hogy működjön, vagy pedig az az alapítvány, mely a szülői hozzájárulásokat
kezeli?
Ha létrehoznak egy ilyen csoportot, akkor az adományokat alapítvány és civil
szervezet nem kezelheti, hanem csak a Gazdasági Hivatal.
20 Waldorf óvoda adatait nézte át az interneten. Kivétel nélkül, mindegyik Waldorf
óvodát alapítvány működteti, melyet szülői kezdeményezésre hoztak létre.
Alapítvány formájában a működtetés megoldható, mert az önkormányzati törvény
alapján az önkormányzat kötelező alapfeladata az óvodai ellátás, mely ingyenes. Az
önkormányzat nem szedhet a szülőktől adományokat az óvodai csoportok
fenntartásához. Alapítványként bárki lé trehozhat egy Waldorf csoportot, óvodát, de
önkormányzat közösen valakivel nem tudja ezt megtenni.

Nehéz lesz eldönteni, ki, miért felelős. Az önko rmányzat így nem tudja elindítani a
Waldorf óvodát. Elindítható akkor, ha szülői kezdeményezésre egy alapítvánnyal
teszi. Ha a feltételek biztosítottak, a címzetes főjegyző úr engedélyét kell kérni.
Ezután semmi akadálya annak, hogy az óvoda működjön.

Dr. Szöllősy Ferenc: Véleménye szerint sem működtethető 2009. szeptemberétől
önkormányzati intézményként a Waldorf csoport. A Képviselő -testület 2009.
októberében tárgyalja a kezdeményezést, hogy 20 10. évben a Waldorf csoport
önkormányzati működtetése lehetséges-e. Ha a város „kínálata” egy Waldorf
csoporttal növekszik, az mindenkinek jó, ebben nem lát semmi kivetnivalót.
A testület most abban dönthet, hogy az alapítvány működésének helyet ad -e.
Együttműködési megállapodást köthet az alapítvánnyal és anyagil ag támogatja. Ha a
testület ebben egyetért és az alapítvány létrejön az elkövetkező hetekben, akkor
elképzelhető, hogy 2009. szeptemberétől működjön az óvoda. Önkormányzati
intézményként kizárt a működése ebben az évben.

Dr. Molnár Attila: Szülői kezdeményezésről van szó, mellyel már többször
foglalkoztak, pl. közmeghallgatáson. Hallgassák meg a szülők képviselőinek
véleményét is.

Gulyás Erika: Thoma úr által elmondott problémák nagy része megoldható. A
március 31-i határidő törvényi kötelezettség, mely k öré fűzte érvelését Thoma úr. A
kezdeményezés 2008. októberében került először az oktatási bizottság elé, tehát
tudott volt városvezetői szinten, hogy van egy ilyen kezdeményezés. A szülői
közösségtől nem lehet elvárni, hogy a jogszabályokat úgy ismerje, m int ahogy a
város vezetése ismeri. Dr. Halász úr és Thoma úr többször is felhívta figyelmüket
arra, hogy létezik a márciusi határidő. Tudták, hogy van egy ilyen kezdeményezés.
Az óvodának létrehozásának – álláspontjuk szerint – az az akadálya, hogy a szőny i
óvoda alapító okiratában az szerepel, hogy 28 fő befogadása lehetséges a molaji
tagóvodában. A március 31. határidő azt jelenti,  hogy az alapszabály bizonyos
részeit érintő döntéseket meg kell hozni . Az új csoport esetében ez egyedül a
létszámbővítésre vonatkozik. Hogyan lehetséges az, hogy egy 100 fő befogadó
képességű óvoda alapító okiratában 28 fő szerepel?
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Amikor megtudták, hogy ez a kezdeményezés létezik, mi akadál ya volt annak, hogy
ezt a 28 fős létszámot  a megadott határidőre módosítsák. Ez semmi féle
kötelezettséggel nem járt volna az önkormányzatra nézve. Most pedig ezt nevezik
akadálynak. Kéri, aki ezt a mulasztást elkövette, oldja meg ezt a helyzetet. A szülői
közösségnek ne mondják azt, hogy azér t, mert valaki mulasztott,  nem indíthatják az
óvodai csoportot.

Thoma Béla: Az októberi oktatási bizottsági ülésen megkérdezte a kezdeményező
szülőket, hogy hogyan áll az alapítvány szervezése, mely ezt a csoportot majd
működtetni fogja. Azt a választ kapta, hogy az alapítvány bejegyzése folyamatban
van. Várták, hogy mikor lesz az alapítvány bejegyezve.
Nem a molaji 28 fő, ami az alapító okiratban az előírt maximálisan felvehető
gyermeklétszám. Nem ez az akadálya, hogy a csoportot elindíthassák. Miért 28 fő?
Hiába nagy az épület, a Képviselő -testületnek van egy elfogadott, közoktatási
intézményeket érintő racionalizálási programja. Ezt a programot minden évben
figyelemmel kell kísérni. Azért készítenek el minden évben egy óvodai és iskolai
beiratásokra vonatkozó előterjesztést, hogy lássa a Képviselő -testület, hogy az
intézmények maximális kihasználtságára törekszenek.
Éppen az anyagi megfontoltság miatt. Azért határoztak meg 28 főt a molaji
óvodában, mert egy óvodai csoport maximális létszáma 25 fő. Abban az esetben, ha
egy településrészen egyetlen egy  óvodai csoport működik, akkor emelhető a létszám
10 %-kal. 28 fő a felvehető maximális gyermeklétszám az óvodában. Nem az a
lényeg, hogy itt nem lehetne helyezni akár 72 gyereket, hanem az, hogy 28 fő t
határozott meg a képviselő-testület azért, hogy az intézmény több gyereket ne
vehessen fel. Ha felveszi a molaji óvoda a huszonkilencedik gyermeket, akkor
csoportbontást kell csinálni. Azért kellett megszabni egy bizonyos határt, hogy az
intézmények ne nyújtózkodjanak túl a takarójukon. Ez testületi határoza t, a
racionalizálási program része. Nem volt indok arra, hogy márciusban módosí tsák az
alapító okiratot, ugyanis nem volt testületi döntés. Ha a testület márciusban kimondja,
hogy szándékában áll szeptemberben Waldorf csoportot indítani, akkor március
végéig módosítani kellett volna az alapító okiratot. Ha a Waldorf óvodáról csak
beszélgetnek, de döntés még nincs, akkor  nincs ok arra, hogy az alapító okiratot
módosítsák.

Gulyás Erika: Ha nem a 28 fős korlát az akadálya, akkor mi az oka annak, hogy a
csoport nem jöhet létre?
Thoma úr azt mondta, hogy van egy márciusi törvényi határidő, mely az egyik
akadálya a csoport indításának. Ha nem a létszámbővítés miatt, akkor miért kellett
volna módosítani az alapító okiratot?

Thoma Béla: Természetesen a létszámbőví tés miatt kell módosítani az alapító
okiratot. Nem ez az akadálya annak, hogy a csoport nem indítható. A létszámot
módosítani kell, a felvehető maximális gyermeklétszám olyan adat, melyet az alapító
okirat tartalmaz és ha azt módosítják, akkor azt március végéig meg kell tartani.  Ha
még egy csoportot indítanak, akkor kétszer 25 fővel kell, tehát 50 főre kell emelni a
felvehető maximális gyermeklé tszámot. De nem ez az akadály. Megfelel a
kezdeményezőknek, hogy a dolgozó óvónők közalkalmazottak? Mindenképpen
intézményvezetői irányítás alá tartoznak.
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Pályázat útján az intézményvezető választja ki az óvónőket, természetesen nem
biztos, hogy azt a kettőt, akit szeretnének, mert érkezhet be harminc ajánlat is.
Megfelel, hogy az előzetes tárgyalásokat az egyesül ettel, vagy civil szervezettel fel
kell függeszteni, mert a szülői adományokat a Gazdasági Hivatal kezeli? Szeptember
1-jéig a csoport semmiképpen sem tud elindulni. Ezt nem azért mondja, mert gátja
lenne a kezdeményezésnek.

Dr. Konczer Erik: Februárban napirendről levették a Waldorf óvoda indításával
kapcsolatos előterjesztést. A határozati javaslatban az szerepelt, hogy a Képviselő -
testület 2009. szeptember 1-től Waldorf óvodai csoportot kíván indítani, amennyiben
az alábbi feltételek teljesülnek: 2009/2 010-es nevelési év indítását megelőzően az
alapítvány bejegyzésre kerül. Az alapítvány kötelezettséget vállal az óvodások egy
főre jutó normatíva feletti költségrészéhez, illetve elegendő jelentkező legyen. A
második és a harmadik feltétel teljesült. Hogya n áll az alapítvány bejegyzése?

Gulyás Erika: Novemberben felmerült az a lehetőség, hogy az óvoda kizárólag
alapítványi fenntartású legyen. Amikor erre részletes számításokat végeztek, kiderült,
hogy a szülői közösség tagjai nem tudják finanszírozni a gye rmekenként 50.000 Ft
díjat, mely az alapítványi működés biztonságos fenntartásához szükséges lenne.
A februári előterjesztés kidolgozásában a hivatal munkatársai is aktívan részt vettek,
- hogy egy önkormányzati fenntartású óvoda induljon. Egy civil szerv ezetnek,
alapítványnak az lenne a dolga, hogy a waldorfi jellegből adódó többletköltségeket –
melyek nem csillagászati összegek, néhány ezer forintos szülői hozzájárulást igényel
– finanszírozza. Tekintettel erre a huzavonára, nem került sor önálló alapítv ány
szervezésére, hanem tárgyalásokat kezdeményeztek a Brigetio Egyesülettel. Van
egy másik alapítvány is, mely hajlandó támogatni az óvodát. Amennyiben a testület
pozitív döntést hoz, megoldottá válik, hogy legyen egy civil szervezet, egy alapítvány,
mely a kiegészítő támogatásokat kezeli, fogadja.

Hornig Rudolfné: Elég nehéz, hosszadalmas és bonyolult volt az ügymenet. Nagyon
sokat küzdöttek azért, hogy a márciusi testületi ülésre elkészüljön az előterjesztés,
de azt az oktatási bizottság végül nem is tá rgyalta. Olyan érzése volt, hogy szerették
volna, hogy a márciusi határidőt ne sikerüljön betartani és a dologgal tovább ne
kelljen foglalkozni. Furcsák voltak a hivatal munkatársa szájából a következő szavak,
mint: gazdaságosság, racionalizálás gyermekekk el kapcsolatban. Egy szülői
kezdeményezésről van szó, egy -egy gyermekük a város különböző óvodáiban van.
Gazdaságtalanul működik a molaji óvoda, mert pl. négy csoportot fűtenek. Ezért nem
érti a gazdaságosság szót ezzel kapcsolatban. Ha a város óvodáiból e ljön egy-egy
gyermek, sem a csoportok, sem a város életét nem borítja fel.

Takács József: A molaji épületek átvétele óta a Képviselő-testület nehézkesen tudja
működtetni az önkormányzati épületeket, köztük a molaji óvodát is. Többször
hallották, hogy szükség van az óvodára, a bölcsődére. Itt van a lehetőség, egy szülői
kezdeményezés. Tavaly október óta húzódik az ügy. Miért nem lehet döntésre jutni?
Valós igényről van szó és hallották a megoldási javaslatokat is. Mi az oka, hogy
ennyire húzódik az ügy. Ok tatási bizottsági ülésen is folyamatosan levették az
előterjesztést napirendről, arra hivatkozással, hogy nincs kidolgozva az előterjesztés,
ugyanakkor hallhatják a megoldási javaslatokat.
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Hornig Rudolfné: Elhangzott, hogy a márciusi határidőből kifutv a elvileg lehetetlen a
csoport indítása. Ne gondolják azt, hogy nagy számú waldorf óvónő fog jelentkezni.
Nem lesz nagy probléma ezt az egészet lebonyolítani. Elhangzott, hogy ha van
alapítvány, vagy civil szervezet, akkor helyt ad az önkormányzat a szerve zetnek,
együttműködési szerződést kötnek és anyagilag is támogatják. Ez mit jelent?

Dr. Szöllősy Ferenc: Jelen pillanatban le kell mondani arról, hogy a városban
önkormányzati fenntartású Waldorf óvoda legyen. Több oldalról meg lehet
akadályozni a létrehozását. Nevelési programot kell összeállítani, melyet el kell
fogadnia a nevelőtestületnek. Nincs már idejük a program összeállítására és meg
sem fogják szavazni, ha bármilyet is sikerülne összeállítani. A pályáztatást nem lehet
szeptemberig lebonyolítani. Hozzák létre az óvodát, de ne így. Lehet, hogy 2010 -ben
önkormányzati intézményként működhet, de most csak alapítványi fenntartású
intézményként működhetne, ha a feltételeket meg tudják teremteni. Egészen más az,
hogy alapítványi fenntartású az óvoda, vagy  pedig alapítvány támogatja. A
támogatás nem elég ahhoz, hogy működjön. Ha csak támogatás van, attól
függetlenül mindent el kell végezni, amit Thoma úr elmondott. Közalkalmazottak
lesznek a munkatársak, pályázatokat kell kiírni, nevelési programot kell elf ogadni. Ha
bölcsen, nyugodtan, nem kapkodva gondolkodnak, akkor most alapítványi
intézményként megpróbálják szeptembertől működtetni, ha a testület helyet ad a
csoportnak. Ezt most el kell döntenie a Képviselő -testületnek, ha szeptembertől
dolgozni szeretnének. Abban is döntést lehet hozni, hogy együttműködési
megállapodást kötnek az óvodát fenntartó alapítvánnyal. Ez azt jelenti, hogy az
állami támogatást megkapják ugyan úgy, mint egy állami intézmény. Szó volt arról,
hogy a működés alapítványiként sem biz tosítható. A testület még abban is el tudja
magát kötelezni, hogy évente mennyi összeggel támogatja az alapítványt. Ha a
testület megszavazza az óvoda indítását, akkor sem biztos, hogy a feltételeket
szeptemberig teljesíteni tudják. Ha úgy gondolkodnak, ho gy nem a március 31-i
határidő az akadály, akkor sem tudnak szeptemberben indulni. Bölcsen kell dönteni.
Ez a véleménye, és ezt a véleményt az idő is igazolni fogja.
A testület dönthet arról, hogy helyet ad a csoportnak. Együttműködési megállapodás
azt jelenti, hogy megkaphatja az állami támogatást. A testület arról is dönthet, hogy
az anyagi feltételeket biztosítják. A testület másról nem tud dönteni, mert akkor
törvénytelen döntést hoz, amit bárki megfellebbezhet.

Zatykó János: Megérti és támogatja a szülői közösség kezdeményezését, de
egészen biztosan nem fog törvénytelen dolgot megszavazni . A határozati javaslattal
kapcsolatban javasolja, hogy a szakosztály és a szülői közösség 2009. októberére
dolgozza ki azt a feltételrendszert, mely mellett a Waldor f csoport önkormányzati
fenntartásban működik és a testület vállalja, hogy 2010. szeptember 1 -től
önkormányzati fenntartásban működteti a csoportot.

Hornig Rudolfné: A civil szervezet és alapítvány felvállalta a csoport működtetését.
Ha együttműködési szerződést kötnének az önkormányzattal és állami támogatást
kapnának, valamint anyagilag támogatnák, akkor 2009 -ben el tud indulni a Waldorf
csoport?

Zatykó János: Önkormányzati intézményként képzeli el a Waldorf csoport
működését, az elhangzott javaslat pe dig arra vonatkozik, hogy alapítványon keresztül
működtetik.
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Dr. Konczer Erik: 2009. II. félévi munkaterv  szerint szeptember hónapban a testület
tárgyal a Waldorf csoporttal kapcsolatos kérdésekről. Szükség van arra, hogy minél
több nevelési program közül választhassanak a szülők. Ténylegesen látva, hogy az
ügymenet lassú, kéri, hogy a megbeszélésekre a testület  tagjai is kapjanak meghívót.

Gulyás Erika: Kivitelezhető, hogy a Waldorf csoport szeptembertől induljon. Ez
egyedül a testületen múlik. Jegyző urat emlékezteti arra, hogy amikor egy éve
megkeresték azzal kapcsolatban, hogy a város tudna -e támogatni egy alapítványt,
azt mondta, erről tegyenek le, mert olyan még nem volt, hogy a testület egy
alapítványnak komolyabb összeget megszavazzon. Nincs u gyanis példa arra, hogy a
város alapítványi oktatási intézményeket támogat. Rosszul esett válasza, hogy
forszírozza az alapítványi fenntartású működtetést. Thoma úr figyelmét felhívja arra,
hogy a márciusi előterjesztés mellékletét képezi a pedagógiai prog ram. Csak át
kellett volna nézni. A programról lehet véleményt mondani. Győrben, Ajkán,
Veszprémben békésen működik egymás mellett, önkormányzati óvodában a Waldorf
csoport és a hagyományos csoport. Nem igaz, hogy minden Waldorf óvoda
alapítványi fenntartású. Vannak olyan önkormányzatok, melyek hajlandóak ezt évek
óta felkarolni, mert igény is van ezekre. Ha a testületben van jóindulat és azt
gondolják, hogy ezek a gyermekek semmivel sem másabbak, mint a többiek. Minden
feltétel adott ahhoz, hogy a csoport elindulhasson, vannak gyermekek, vannak
pedagógusok. A négy hónapos működéséhez elegendő lenne 1,5 M Ft. Az induló
berendezések költsége 1,4 M Ft. Összesen 3,8 E Ft -ot kellene az önkormányzatnak
biztosítani. Hogyan lehetséges, hogy a testület ezt nem látja  át?

Dr. Szöllősy Ferenc: Ha 2009-től indulni szeretne a csoport, azt csak alapítványi
fenntartással tehetik meg. Nem azt erőlteti, hogy az óvoda alapítványi legyen. Ha
nem alapítványi fenntartású lesz az óvoda, akkor csak 2010. szeptemberében
indulhat. Döntsék el, hogy melyik a legjobb megoldás.
Készen van a program, de azt nem a kezdeményezők fogadják el, hanem a Színes
Óvoda testülete. Nem a kezdeményezők döntik el, hogy ki lesz a vezető és ki lesz az
óvónő. Nem fogják elfogadni a programot, nem lesz ve zető. Ha 2009-től dolgozni
akarnak, akkor csak alapítványiként biztos ez. Segíteni szeretne, nem támadni. Nem
a program a lényeg, hanem az, hogy a nevelőtestület elfogadja. Az óvónők
kiválasztásához pályáztatásra van szükség, melynek törvényi előírásai van nak.
Honnan tudják azt, hogy a programot elfogadják és pont azokat az óvónőket
választják ki, akiket szeretnének?

Az biztos most, hogy ha az önkormányzat, ha akar helyet ad, megállapodás köthet,
anyagilag támogathatja.

Horváth Gyula: Folyamatosan hivatkoznak március 31-re. Tavaly júniusban a
Gesztenyés Óvoda alapító okiratát júniusban változtatták meg, 100 főről 120 főre.

Zatykó János: Törvényi változás miatt módosították az alapító okiratot.

Hornig Rudolfné: Lehetséges-e, hogy alapítvány vagy civil egyesület a csoportot
megalakítsa? Együttműködési megállapodást tud -e kötni az önkormányzat olyan
módon, ahogy a beadványban szerepel? Ha a támogatást az önkormányzat
megadja, tud-e működni ez a csoport addig, amíg az önkormányzat el nem indítja
önállóan?
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Dr. Molnár Attila: Nem a kezdeményezők tehetnek erről a vitáról. Mindig valamire
hivatkozással halasztották el a döntést. Azzal az indokkal vették le az előterjesztést
napirendről, hogy várják meg, mennyien iratkoznak be a csoportba. Van elég
gyermek, most pedig arra hivatkoznak, hogy kicsúsztak a határidőből. Próbáljanak
megoldást találni. Javaslata, hogy polgármester úr rendeljen el tárgyalási szünetet .

Gulyás Erika: Köszöni a tárgyalási szünetet. Szeretnének azzal a javaslattal élni,
melyet jegyző úr ismertetett és a képviselők is támogattak, mely szerint alapítványi
formában működtetnék szeptemberben a molaji óvodában induló Waldorf csoportot.
Megfogalmaztak egy határozati javaslatot is, melyet ha elfogadnának, nem lenne
akadálya a csoport indításának .

Takács József: Ismerteti a határozati javaslatot: A Waldorf csoportos gyermekek után
járó állami és egyéb normatíva, lehívása érdekében az önkormányzat
együttműködési megállapodást köt a fenntartó civil szervezettel. Az önkormányzat
vállalja, hogy a 2009. december 31-ig felmerülő óvoda indítási és egyéb költségek,
bérköltségek, járulékok, dologi kiadások, stb. fedezetéhez szükséges 3,5 millió
forintot a Waldorf csoport rendelkezésére bocsátja, a civil szervezeten keresztül. Az
önkormányzat térítésmentesen biztosítja a csoportszobát és működéséhez
szükséges helyiségeket (teakonyha, mellékhelyiségek, orvosi szoba, folyosó,
tornaterem, iroda, ételelosztó helyiség, raktár, szertár, udvar használat) és az azok
használatáért, üzemeltetéséért bérleti díjat nem s zámol fel, mivel ezek a Waldorf
csoport ottlététől függetlenül eddig is fennálltak, ezért az épület kihasználtsága és
gazdaságossága növekedik. A Waldorf csoportba járó gyermekek és pedagógusok
ugyan olyan kondíciókkal vehetik igénybe a központi konyháról történő étkeztetést,
mint az egyéb önkormányzati fenntartású intézménybe járó gyermekek. Az
Önkormányzat vállalja, hogy a 2010 -es évre vonatkozóan fent megnevezett
feltételeket arányosan biztosítja.

Thoma Béla: A civil szervezet megnevezését hiányolja a h atározati javaslatból. A
többi feltételről a Képviselő-testületnek kell döntenie.

Kozenkowné Boros Éva: Egy határozati javaslatot, első után elfogadni több, mint
bátorság, kellő megalapozottság, pénzügyi adatok nélkül. Ha a Képviselő -testület
figyelmen kívül hagyja az általa meghatározott Szervezeti és Működési Szabályzatot,
mely szerint előterjesztést milyen feltételekkel kell készíteni, akkor megteheti, de jó
szívvel nem támogathatja.

Dr. Molnár Attila: Takács képviselő úr és a szülők által elmondottaka t fogadják el
elviekben és az augusztusi testületi ülésre az együttműködési megállapodást konkrét
formában terjesszék a Képviselő -testület elé.

Dr. Konczer Erik: A döntésben ma eljuthatnak addig, hogy a Képviselő -testület
támogatja, hogy 2009. szeptember étől Waldorf óvodai csoport működjön a városban.
Emellett pedig biztosítja, hogy a Waldorf óvodai csoport a többi komáromi óvodai
csoporttal szemben, költségek tekintetében, nem szenvedhetnek  hiányt. Eszerint kell
egy megállapodást az augusztusi testületi ülésre előterjeszteni.

Zatykó János:  Arról dönthetnek, hogy a Képviselő -testület egyetért azzal, hogy
2009. szeptember 1-el a Waldorf csoport elinduljon és az előterjesztés konkrétan
kidolgozva kerüljön vissza az augusztusi testületi ülésre.
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Gulyás Erika: Érzékeli, hogy van a Képviselő -testületben kompromisszum készség a
határozati javaslat elfogadására. Belső ellenőr asszony, mivel nem látott számszaki
adatokat, nem tudja eldönteni, hogy az igény megalapozott-e vagy sem. Képviselő úr
által felolvasott határozati javaslatban a konkrét 3,5 M Ft -os támogatási részről most
ne határozzon a testület, vagy a pontos összeg meghatározásáról augusztusban
döntenek, részletes költségvetés benyújtása után. A többi pontot elfogadásra ajánlja.
Azért fontos ez, mert szükségük van konkrétumokra.

Dr. Konczer Erik: Az előbbi hozzászólásában javasolta, hogy a működés tekintetében
nem érheti hátrány az óvodai csoportot, kimaradt azonban a beindításhoz szükséges
pénzösszeg.

Zatykó János: Kéri, Takács képviselő úr ismertes se újra a határozati javaslatot.

Dr. Szeidl Bernadett : A kistérségi támogatás lehívásához a kistérségi társulás
döntésére van szükség. Társulási normatíva lehívásához a tevékenységet eleve bele
kell venni a kistérségi társulás alapító okiratába. Ehhez öss ze kell hívni a tanácsot és
valamennyi önkormányzat testületét.

Zatykó János: Javasolja, hogy a belső ellenőr, aljegyző asszony, Takács képviselő
úr, a szülők képviselői, Dr. Molnár és Dr. Konczer képviselő úr javaslatot tegyen.

Dr. Szöllősy Ferenc: Arról lehet döntést hozni, hogy a Képviselő -testület támogatja,
hogy 2009. szeptember 1-től alapítványi formában indítja az óvodai csoportot. Arról is
dönthetnek, hogy együttműködési megállapodást kötnek az alapítvánnyal.
Az együttműködési megállapodás nem pé nzt jelent. Azt jelenti, hogy a város az
oktatási, nevelési programjába befogadja a Waldorf óvodát és kinyilvánítja, hogy ez
szükséges a város óvodai oktatási neveléséhez. Ez az együttműködési
megállapodás eljut a minisztériumhoz és erre adják az állami no rmatívát. Az
együttműködési megállapodásnak legkésőbb augusztusig el kell készülnie.
Dönteni lehet még arról is, hogy az önkormányzat a működéshez szükséges helyet
biztosítja (csoportszoba, mellékhelyiségek, étkeztetés) és ezért bérleti díjat nem kér.
A támogatásról konkrét költségvetés benyújtása után az augusztusi ülésen
határozhatnak. Ezen az ülésen dönthetnek az együttműködési megállapodás
aláírásáról is.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak jegyző úr által elmondott határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 13 igen, 1 tartózkodás szavazattal
elfogadja.

154/2009. (VII. 14.) számú képviselő-testületi határozat:

1. A Képviselő-testület Waldorf módszerrel működő óvodai csoportot saját
fenntartásban 2009. szeptember hó 01 -től törvényi feltételek hiányában nem
kíván indítani.

2., A Képviselő-testület Komárom városában 2009. szeptember hó 01 -től
alapítvány által fenntartott és működtetett egycsoportos Waldorf Óvoda
indításával egyetért.
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3., A Képviselő-testület előzetesen kinyi lvánítja azon szándékát, hogy a
Waldorf Óvodát fenntartó civil szervezettel oktatási -nevelési együttműködési
megállapodást kíván kötni annak érdekében, hogy a fenntartó az
együttműködési megállapodás alapján a jogszabályok szerint őt megillető
állami normatívát igényelhesse. Az együttműködési megállapodás tervezetét
legkésőbb a Képviselő-testület augusztusi rendkívüli ülésére be kell nyújtani
jóváhagyásra.

4., A Képviselő-testület előzetesen kinyilvánítja továbbá, hogy az alapítványi
Waldorf Óvoda működéséhez a Színes  Óvoda MOL ltp. -i  tagóvodája
elhelyezését is biztosító épületegyüttesben (2921 Komárom, Műszerész
u. 3.) a működéshez feltétlenül szükséges helyiségeket (csoportszoba,
mellékhelyiségek, vizesblokk) bérleti díj megállapítása nélkül
rendelkezésre bocsát. Felkéri a Polgármesteri Hivatal Intézmény -felügyeleti
Osztályát, hogy ennek részleteit és az erről szóló külön megállapodás
tervezetét az augusztusi rendkívüli ülésre dolgozza ki. A Képviselő -testület a
helyiségek rendelkezésre bocsátása mell ett annak sem látja akadályát, hogy
az alapítványi óvoda étkeztetését – természetesen térítés ellenében – a
központi óvodai konyha kapacitása keretében oldják meg.

5., A Képviselő-testületnek az egycsoportos Waldorf Óvoda indításához
anyagi támogatás biztosításáról addig dönteni nem áll módjában, míg a
fenntartó az intézmény részletes költségvetését, bejegyzését, működési
engedélyét nem bocsátja a Képviselő -testület rendelkezésére.

Határidő: azonnal, illetve 2009. augusztus rk. ülés időpontja
Felelős:    Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Dr. Halász Károly osztályvezető
Thoma Béla referens

16., Napirendi pont: 2009. évi útberuházások állásáról tájékoztatás.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A napirendet a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 155/2009. (VII. 14.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

17., Napirendi pont: Tájékoztatás a MFB „Sikeres Magyarországért”
Önkormányzati Infrastruktúrafejlesztési
Hitelprogramról

Előadó: Hornig Rudolfné alpolgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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A napirendet a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 156/2009. (VII. 14.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

18., Napirendi pont: Önkormányzati bérlakás bérlőkijelölése közérdekű
célra.

Előadó: Zatykó János polgármest er

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A napirendet a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 157/2009. (VII. 14.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

19., Napirendi pont: Szóbeli tájékoztatás a Chatedra Oktatási Központ
ingatlan hasznosítási pályázat II. fordulójáról.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A napirendet a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 158/2009. (VII. 14.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

Több napirend nincs, Zatykó János polgármester a Képviselő-testület ülését
berekeszti.

Kmf.

Dr. Szöllősy Ferenc Zatykó János
címzetes főjegyző polgármester


